



畜牧兽医学报 » 2012, Vol. 43 » Issue (6): 1003-1008 DOI:

[研究简报](#)
[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)
[◀◀ 前一篇](#) |

斯氏艾美耳球虫 ITS1-5.8S rRNA-ITS2 序列的克隆及 PCR 检测方法的建立

 闫文朝^{1,2*}, 韩利方², 张龙现^{1*}, 索勋³, 薛帮群², 王帅²

1. 河南农业大学牧医工程学院, 郑州 450002; 2. 河南科技大学动物科技学院, 洛阳 471003; 3. 中国农业大学动物医学院, 北京 100193

Cloning and Analysis of ITS1-5.8S rRNA-ITS2 of *Eimeria stiedai* and Development of PCR Diagnostic Assay Based on the Fragment

 YAN Wen-chao^{1,2*}, HAN Li-fang², ZHANG Long-xian^{1*}, SUO Xun³, XUE Bang-qun², WANG Shuai²

1. College of Animal Science and Veterinary Medicine, Henan Agricultural University, Zhengzhou 450002, China; 2. College of Animal Science and Technology, Henan University of Science and Technology, Luoyang 471003, China; 3. College of Veterinary Medicine, China Agricultural University, Beijing 100193, China

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献](#)[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net